

# 2023-2024 年度中華文化週-認識粵劇

## Chinese Cultural Week - Exploring Cantonese Opera



### 活動目標 Target:

- (1) 透過活動培養幼兒對傳統中華文化的興趣，提升他們的民族認同感
- (2) 透過進行不同的活動，加深幼兒對中華文化-粵劇的認知。
- (3) 按著主題進行不同的音體美活動，提高幼兒對藝術的興趣。
- (4) 透過不同的藝術活動，讓幼兒探索不同的圖工物料。

(1) Through activities, cultivate children's interest in traditional Chinese culture and enhance their sense of national identity.

(2) Deepen children's understanding of Cantonese Opera and Chinese culture through various activities.

(3) Conduct different rhythmic and musical activities based on themes to enhance children's interest in art.

(4) Enable children to explore various art materials through different artistic activities.



學校舉行「中華文化週」，N4 班幼兒於課堂活動透過不同的探索活動、實物觀察、影片觀賞、音體藝活動、故事等方法認識粵劇。過程中，他們亦以不同的藝術技巧，創作各種與粵劇有關的圖工，並藉此讓幼兒享受藝術活動創作的樂趣。

During the "Chinese Cultural Week" at school, the children in N4 class engaged in various activities to explore Cantonese Opera. These activities included hands-on exploration, object observation, watching videos, participating in rhythmic and musical activities, and listening to stories. Through these methods, the children learned about Cantonese Opera and its cultural significance. Additionally, they used different artistic techniques to create artwork related to Cantonese Opera, allowing them to enjoy the process of artistic creation.